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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
8. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v četrtek, 12.12.2019 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 15 
članov občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Miro BERKE, Oto FLISAR, 
Vinko GAJŠT, Ivan HORVAT, Rudolf HORVAT, Milan KAROLI, Petra KNAUS, Danijel KOLMAN, Danijel 
KOVAČ, Franc KOVAČ, Štefan KRANČIČ, Gina KULIČ, Viktor OBAL, Franc PERTOCI in Marija PRELEC. 
Odsoten je bil član občinskega sveta Danijel KOLMAN. Z zamudo sta se seje udeležil člana občinskega 
sveta Štefan KRANČIČ (pri točki 6 ob 17.15 uri) in Danijel KOLMAN (pri točki 12 ob 17.52 uri) 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Milan BALAŽIC    - predsednik nadzornega odbora 
Damjan FICKO    - predsednik odbora vaških skupnosti 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Lavra KOVAČ    - pravnica 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica  
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 8. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog dnevnega reda na glasovanje. 
Člani Občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 8. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 

 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 8. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 7. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 7. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Soglasje k imenovanju direktorice javnega zdravstvenega zavoda Zdravstveni dom Murska Sobota 
6. Predlog Odloka o plakatiranju in oglaševanju v Občini Tišina – I. obravnava 
7. Predlog Sklepa o višini nadomestila za izpad proizvodnje in odhodka na zemljiščih, ki se nahajajo v 

vodovarstvenih pasovih za leto 2020 
8. Predlog Sklepa o določitvi višine subvencioniranja cene storitev obdelave določenih vrst 

komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov 
v letu 2020 

9. Predlog Sklepa o brezplačnem cepljenju proti okužbam s HPV za dečke 
10. Predlog Sklepa o podpisu Sporazuma o sofinanciranju rekonstrukcije regionalne ceste Murska 

Sobota – Gederovci 
11. Tekoča problematika 
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12. Vprašanja in pobude 
 
 
K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 7. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Pri tej točki je župan dal  v razpravo zapisnik 7. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 69:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 7. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA Z 
DNE 24.10.2019 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 7. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA. 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 7. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
SOGLASJE K IMENOVANJU DIREKTORICE JAVNEGA ZDRAVSTVENEGA ZAVODA ZDRAVSTVENI DOM 
MURSKA SOBOTA 
 
Obrazložitev je podal Miro BERKE, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Ivan HORVAT. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so z večino (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 70: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA PODAJA SOGLASJE K IMENOVANJU EDITH ŽIŽEK SAPAČ, DR. MED. SPEC., 
IZ RAKIČANA, LENDAVSKA ULICA 30, 9000 MURSKA SOBOTA ZA DIREKTORICO ZAVODA – ZDRAVSTVENI 
DOM MURSKA SOBOTA. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 6 
 
PREDLOG ODLOKA O PLAKATIRANJU IN OGLAŠEVANJU V OBČINI TIŠINA – I. OBRAVNAVA 
 

Obrazložitev je podala pravnica Lavra KOVAČ. 
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Petra KNAUS, predsednica statutarno pravne komisije je ovedala, da je komisija obravnavala predlog 
Odloka o plakatiranju in oglaševanju v Občini Tišina – I. obravnava. Mnenja je, da je predlog odloka 
skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo in sprejem z naslednjimi spremembami: 
- v besedilu 11. člena predloga Odloka, naj se besedili tretje in šeste alineje združita in primerno 

oblikujeta; 

- v besedilu 21. in 23. člena predloga Odloka, naj se del »Odlok o občinskih taksah v Občini Tišina 

(Uradni list RS, št. 54/2007), nadomesti z besedno zvezo »odlok, ki ureja občinske takse v Občini 

Tišina«; 

- v besedilu 27. člena predloga Odloka, naj se črta ponovljena beseda »ki« in briše odstavek ter 

besedilo člena primerno združi.   

Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Odloka o plakatiranju in oglaševanju v Občini Tišina – I. obravnava in 
predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Viktor OBAL 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podali pravnica Lavra KOVAČ in direktorica občinske uprave Mateja 
KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so  soglasno (14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 71: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG ODLOKA O PLAKATIRANJU IN OGLAŠEVANJU V 
OBČINI TIŠINA – I. OBRAVNAVA IN GA POSREDUJE V 30. DNEVNO JAVNO OBRAVNAVO. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 7 
 
PREDLOG SKLEPA O VIŠINI NADOMESTILA ZA IZPAD PROIZVODNJE IN ODHODKA NA ZEMLJIŠČIH, KI SE 
NAHAJAJO V VODOVARSTVENIH PASOVIH ZA LETO 2020 
 
Obrazložitev je podal župan. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Sklepa o višini nadomestila za izpad proizvodnje in odhodka na zemljiščih, 
ki se nahajajo v vodovarstvenih pasovih za leto 2020 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so  soglasno 
(14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 72: 
 

1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O VIŠINI NADOMESTILA ZA IZPAD PROIZVODNJE IN 
DOHODKA NA ZEMLJIŠČIH, KI SE NAHAJAJO V VODOVARSTVENIH PASOVIH ZA LETO 2020. 

2. VIŠINA NADOMESTILA ZNAŠA ZA NJIVE 225,54 EUR/HA IN ZA TRAVNIKE 377,11 EUR/HA. 
3. SKLEP SE OBJAVI V UREDNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
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Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 8 
 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VIŠINE SUBVENCIONIRANJA CENE STORITEV OBDELAVE DOLOČENIH VRST 
KOMUNALNIH ODPADKOV IN ODLAGANJA OSTANKOV PREDELAVE ALI ODSTRANJEVANJA KOMUNALNIH 
ODPADKOV V LETU 2020 
 
Obrazložitev je podal župan. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Sklepa o določitvi višine subvencioniranja cene storitev obdelave 
določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih 
odpadkov v letu 2020 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Marija PRELEC je predlagala, da je naj ta subvencija občine razvidna tudi na računu za odvoz odpadkov. 
 
ŽUPAN je povedal, da se bo predlog upošteval in se bo posredoval koncesionarju. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so  soglasno (14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 73: 
 

1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VIŠINE 
SUBVENCIONIRANJA CENE STORITEV OBDELAVE DOLOČENIH VRST KOMUNALNIH ODPADKOV IN 
ODLAGANJA OSTANKOV PREDELAVE ALI ODSTRANJEVANJA KOMUNALNIH ODPADKOV V LETU 
2020. 

2. SKLEP SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 9 
 
PREDLOG SKLEPA O BREZPLAČNEM CEPLJENJU PROTI OKUŽBAM S HPV ZA DEČKE 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Ivan HORVAT je predlagal dopolnitev sklepa in sicer, da naj občina v proračunu za leto 2020 zagotovi 
sredstva za cepljenje dečkov 6. razredov. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so  soglasno (14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 74: 
 

1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA DAJE POBUDO, DA MINISTRSTVO ZA ZDRAVJE V LETNI PROGRAM 
CEPLJENJA IN ZAŠČITE Z ZDARVILI, VKLJUČI TUDI BREZPLAČNO CEPLJENJE PROTI OKUŽBAM S HPV 
ZA DEČKE. V PRIMERU, DA MINISTRSTVO ZA ZDRAVJE ZA LETO 2020 NE BO ZAGOTOVILO SREDSTEV 
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IZ DRŽAVNEGA PRORAČUNA, BO SREDSTVA ZAGOTOVILA OBČINA TIŠINA V PRORAČUNU ZA LETO 
2020. 

2. SKLEP SE POSREDUJE SKUPNOSTI OBČIN SLOVENIJE, MINISTRSTVU ZA ZDRAVJE IN NACIONALNEMU 
INŠTITUTU ZA JAVNO ZDRAVJE. 

Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 10 
 
PREDLOG SKLEPA O PODPISU SPORAZUMA O SOFINANCIRANJU REKONSTRUKCIJE REGIONALNE CESTE 
MURSKA SOBOTA – GEDEROVCI 
 
Obrazložitev je podal župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so  soglasno 
(14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 75: 
 

1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SE JE SEZNANIL Z VSEBINO PREDLOGA SPORAZUMA O 
SOFINANCIRANJU REKONSTRUKCIJE REGIONALNE CESTE R2-441/1298 MURSKA SOBOTA – 
GEDEROVCI OD KM 3+650 DO KM 10+900. OBČINSKI SVET DAJE SOGLASJE K PODPISU SPORAZUMA. 

2. ZA PODPIS SPORAZUMA SE POOBLASTI ŽUPANA OBČINE, G. FRANCA HORVATA. 
3. OBČINA TIŠINA SREDSTVA ZA IZVEDBO PREVZETIH OBVEZNOSTI, KI IZHAJAJO IZ SPORAZUMA, 

ZAGOTOVI V PRORAČUNU. 
4. SKLEP ZAČNE VELJATI NASLEDNJI DAN PO SPREJETJU. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 11 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 
- Poslovanje občinske blagajne: V zadnjem obdobju vse pogosteje prihaja do neupoštevanja delovnega 

časa občinske gotovinske blagajne, saj se je mnogokrat prihajalo plačevat položnice izven delovnega 
časa. Upoštevanje delovnega časa občinske blagajne je seveda za občino obvezujoče. Zaradi zakonskih 
predpisov, ki urejajo gotovinsko poslovanje, tako ne smemo poslovati izven prijavljenega delovnega 
časa. Zato vas obveščamo, da od 01. 01. 2020 izven delovnega časa več ne bo mogoče opraviti 
storitve. Spoštovane stranke prosimo, da upoštevajo delovni čas blagajne. Prav tako obveščamo vse 
občane, da bo Občina Tišina začela s 01. 01. 2020 na občinski gotovinski blagajni prodajati vreče za 
embalažo (rumena vreča). Vreče bo mogoče kupiti le v delovnem času blagajne. Dvig vreč na občinski 
upravi na podlagi dobavnice več ne bo mogoč. Cena vreč ostane enaka kot je bila do sedaj, ko ste 
vreče dvignili na občinski upravi in ste prejeli račun s strani Saubermacher – Komunale (paket 12 vreč 
stane 6 evrov; paket 24 vreč stane 12 evrov). Delovni čas blagajne ostaja nespremenjen. 

- Nadomestilo za stavbno območje: Informativni izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča 
za območje občine Tišina: Vsi zavezanci za plačilo nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča, 
katerih nepremičnine ležijo na območju občine Tišina so v začetku meseca decembra prejeli 
Informativni izračun. Z informativnim izračunov smo  zavezance za plačilo nadomestila stavbnega 
zemljišča seznanili s podatki o njihovi stanovanjski stavbi (velikosti stavbe), saj je občina Tišina s 
spremembo Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča za območje občine Tišina (začel 
veljati 16.11.2019), porabila podatke o velikosti nepremični (stanovanjskih stavb) za izračun višine 
nadomestila iz uradnih evidenc – registra nepremičnin. Na podlagi 218. c. člena Zakona o graditvi 

http://www.tisina.si/index.php?option=com_content&view=article&id=2141:obvestilo-obiski-obinske-blagajne&catid=46:sporoila-za-javnost&Itemid=117
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objektov mora občina v namene nadomestila uporabiti podatke, ki so vpisani v kataster stavb kot 
katastrski ali registrski podatki. Na podlagi 60. Člena zakona o stavbnih zemljiščih se nadomestilo za 
uporabo zazidanega stavbnega zemljišča plačuje od stanovanjske oziroma poslovne površine stavbe. 
5. točka 3. člena Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča – upoštevajo se uradni 
podatki o neto tlorisni površini iz registra nepremičnin, zmanjšani za odprte površine (terase, balkoni, 
…). Neto tlorisna površina je površina med stenami (navpičnimi elementi), ki omejujejo prostor. 
Določi se za vsak prostor posebej. Neto tlorisno površino podstrešja kot prostora v objektu je treba 
upoštevati pri izračunu neto tlorisne površine objekta (sodba upravnega sodišča). Podatki o stavbah 
so v uradne evidence vpisani na podlagi popisa nepremičnin ali katastrskega vpisa nepremičnin, ki ga 
naredi geodet po naročilu lastnika nepremičnine. V kolikor so vpisani na podlagi popisa nepremični, 
so bili popisani in evidentirani s obiskom popisovalca in prisotnosti lastnika nepremičnine. Podatke 
pridobljen na podlagi popisa je podpisal lastnik nepremičnine in s podpisom potrdil pravilnost 
podatkov. Na podlagi popisa nepremičnin so leta 2014 s strani Geodetske uprave vsi lastniki 
nepremičnin prejeli informativni izračun vseh nepremičnin (stavb in parcel).  

- Razpis za nagrade študentom: Zaključen je javni razpis za dodelitev nagrad študentom občine Tišina, 
na katerega smo prejeli 71 vlog, 3 vloge pogojev niso izpolnjevale, 40 študentov je prejelo nagrado za 
opravljen letnik v skupni višini 2.800 €, 18 za opravljeno diplomo v skupni višini 2.880 in 11 za 
opravljen magisterij v skupni višini 2.200 €. Skupaj je bilo tako dodeljenih nagrad v višini 7.880 €. 
Zaključen je tudi razpis za dodelitev štipendij, katerega za nas izvaja PIF – Pomurska izobraževalna 
fundacija. Odobrenih je bilo 5 štipendij, v teku so podpisi pogodb o štipendiranju! 

- Razpis za gospodarstvo: Ravno tako je potekel rok za oddajo vlog na Javni razpis o dodeljevanju 
pomoči za spodbujanje razvoja gospodarstva v Občini Tišina, prispelo je 8 vlog, sklepi in pogodbe 
bodo izdane v naslednjem tednu po seji komisije. 

- Razpis za kmetijstvo: Zaključen je tudi razpis za kmetijstvo, kjer je bilo vloženih 54 vlog. Za 
sofinanciranje zavarovanja je bilo odobrenih 33 vlog v skupni višini 2.055,19 €. Za sofinanciranje 
apnenja oz. Podpora ohranjanju oziroma povečevanju rodovitnosti tal je bilo vloženih 15 vlog in 
odobrenih 3.838,82 €. Za podporo delovanju društev s področja kmetijstva in razvoja podeželja je bilo 
vloženih 6 in razdeljenih 8.205,99 €.  

- Cesta Tišina – Tropovci: Odpravljajo se pomanjkljivosti, ki so ugotovljene po zaključku del.  
- Cesta R2-440, Petanjci – Krajna: V pregled smo prejeli projekt te ceste. Skupaj z g. Detellbachom smo 

posredovali pripombe na projekt projektantom. Pričakujemo termin za uskladitev odprtih zadev, da se 
čim prej zaključi priprava projektne dokumentacije. 

- Park na Tišini, v sklopu projekta Trije parki: Dela v parku na Tišini so zaključena. V okviru projekta so 
se uredila poti v parku, zasadila so se drevesa v skladu z arborističnim načrtom, postavila so se otroška 
igrala, klopi, koši, zasadila se je zelena ograja iz gabra. Ob državni cesti, ob pločnikih pa se je postavila 
še ograja v podobnem stilu, kot je bila nekoč. Postavljen je tudi paviljon.  

- Nadgradnja Pomurskega Sistema B: Projekt nadgradnje vodovoda sistema B je pripravljen in ima vsa 
potrebna soglasja za začetek – tudi s strani ministrstva za okolje in prostor. Podpisana je vloga in 
oddana na ministrstvo za okolje in prostor. Prav tako se zaključuje razpisna dokumentacija za izbora 
izvajalca del.  

- Neodgovorno ravnaje lastnikov psov na javnih površinah: Ponovno opozarjamo neodgovorne lastnike 
psov, da je potrebno na in ob pločnikih  ob  sprehajalnih poteh in javnih površinah pobrati pasje 
iztrebke! Zelo grdo je videti iztrebke psov na pločnikih! Pri vsem tem so najmanj krivi psi. Ti žal ne 
morejo nositi vrečke in sami za seboj pobirati svoje iztrebke. Vsi imamo radi naše hišne ljubljence, 
vendar imejmo v mislih tudi druge sprehajalce, svoje sosede, sovaščane. Pomislite na otroke, ki 
nemalokrat zaidejo na zelenico ob pločniku, na delavce, ki kosijo javne površine in pri košnji mnogo 
krat naletijo na »mino«, kako bi se vi počutili. Kadar peljete psa na sprehod po navadi pes tudi 
iztreblja, zato za iztrebek poskrbite tako, da ga poberete v vrečko in odvržete v smetnjak. Poskrbimo, 
da je okolica čista in urejena. Ne nazadnje pa tudi pasji iztrebki niso le neokusni na pogled, so lahko 
tudi polni bakterij, ki so škodljive za naše zdravje in okolje v katerem živimo. Za razliko od drugih 
onesnaževalcev okolja vsebujejo pasji iztrebki bakterije, parazite in viruse, ki so lahko nevarni za naše 
zdravje. 

- Civilna iniciativa: Kot ste že iz medijev izvedeli se je ustanovila Civilna iniciativa za obnovo in ureditev 
cest Gederovci – Murska Sobota in Petanjci – Krajna. Z moje strani samo zahvala predsedniku g. 
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Gibičarju in članom civilne iniciative za ves njihov trud in požrtvovalnost, kak pravimo po domače 
Boug plate!.  

 
 
K TOČKI 12 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Viktorja OBAL na naslednje vprašanje: Kje se je porabil denar 
od najemnine za oddajnik (k. o. Rankovci). 
 
Viktor OBAL  s podanim odgovorom ni bil zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN na naslednje vprašanje: Kje lahko parkirajo 
stranke, ki so uporabniki storitev v poslovnih prostorih na Tišini? 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom delno zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zahtevo članice občinskega sveta Marije PRELEC na naslednje vprašanje: Na portalu javnih 
naročil je v dosjejih javnega naročila za agromelioracije zasledila, da so pogodbe za agromelioracije oz. 
dodatki k pogodbi objavljeni komaj 22.08.2019. Iz pogodb pa je razvidno, da so bile sklenjene oz. dodatki k 
pogodbi, 14.05.2018, 30.10.2018 in 18.07.2019. Zakaj so ti vsi dodatki dodani na spletno stran šele 
12.08.2019. Tu se gre za zamenjavo tega materiala za agromelioracije za gramoz in granulat.  
 
Marija PRELEC je bila s podanim odgovorom zadovoljna. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Viktorja OBAL in sicer na naslednje vprašanje: Cesta 
Gederovci – Murska Sobota: okrog se širijo govorice, da nekateri ne pristanejo oziroma ne podpišejo za 
odkup zemljišč oziroma parcel. Na podlagi 14. člena poslovnika občinskega sveta je zahteval imena in 
priimke lastnikov teh zemljišč in parcel, ter datum kdaj je to bilo. 
 
Viktor OBAL je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 

 
*     *     *     *     * 

 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN in sicer na naslednje vprašanje: Kdo na ZEU 
z imenom in priimkom je poskrbel, da je bilo vključeno v spremembe in dopolnitve OPN-a na področju 
turizma, da če želi graditi na tem območju, mora imeti prej soglasje od potencialnega investitorja za 
gradnjo hidroelektrarne na reki Muri. V nadaljevanju podal predlog, da ta oseba pripravi predlog za umik 
te zadeve, v kolikor bo zadeva normalno šla skozi. 
 
Danijel KOLMAN s podanim odgovorom ni bil zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN in sicer na naslednje vprašanje: Kako je 
glede tistega dela nasipa na Petanjcih, ki je bil seseden. 
 
Danijel KOLMAN s podanim odgovorom ni bil zadovoljen. 
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*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN in sicer na naslednje vprašanje: Kdaj se vidi 
rešitev problema telovadnice? 
 
Danijel KOLMAN s podanim odgovorom ni bil zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN in sicer na naslednje vprašanje: Kje, na 
katerem mestu je bila občina na začetku županovanja sedanjega župana po kriterijih Zlati kamen? 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Vinko GAJŠT je zastavil naslednje vprašanje: Ali so na novo izgrajeni cesti in pločnikih na Tišini in v 
Tropovcih postavljeni hidranti? 
 
ŽUPAN je povedal, da bo podan pisni odgovor. 
 

*     *     *     *     * 
 
Ivan HORVAT je glede sredstev od oddajnika v k. o. Rankovcih podal pobudo oziroma predlog, da naj 
pravna služba skupaj s Statutarno pravno komisijo pripravi pravilnik, ki bi opredeljeval kako porabiti ta 
sredstva. 
 
ŽUPAN je povedal, da se bo zadeva pripravila.  
 

*     *     *     *     * 
 
Ivan HORVAT je zastavil naslednje vprašanje: Kako bo izgledal rondo na Tišini? 
 
ŽUPAN je povedal, da bo izgled rondoja naslednji: dvignjena ploščad, zgoraj bo kanal vode, ki se bo 
prelival nižje, potem bo okrog še en kanal (v smislu Mokoš in Dobel), med njima pa bo zapis vseh 13 
odborov vaških skupnosti. Na sredini ter od spodnjega kanala in do roba rondoja bo zelenica. 
 
Ivan HORVAT je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 
 
 
 
8. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 18.20 uri. 
 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 


